
                                PROTOKÓŁ   NR XII/2012 
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu ,

która  odbyła się  w sali konferencyjnej  Urzędu  Miejskiego w 
Tłuszczu w dniu  21 lutego 2012 roku. 

Początek  godz. 15 00

Zakończenie  godz.  18 05

            W Sesji Rady Miejskiej  w Tłuszczu  na stan  15 radnych  uczestniczyło 
15 radnych, co stanowi  100  %  składu radnych.
Listy obecności radnych , sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości 
zaproszonych  stanowią załączniki Nr 1,2,3 i 4 do niniejszego protokółu.

Ad1.Otwarcia XII  Sesji  Rady  Miejskiej  w Tłuszczu dokonał Przewodniczący 
Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając  quorum, w związku  z czym obrady i 
podejmowane  uchwały będą  prawomocne.

Przewodniczący Rady  odczytał  porządek obrad.

Radny Tadeusz Groszek  zgłosił wniosek :

        O wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 6 n – projektu uchwały w 
        sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek.

Radny Mirosław Sobczak  zgłosił wniosek:

wprowadzenie do porządku  obrad w pkt. 6 o -  Apelu w sprawie 
dyskryminacji telewizji Trwam. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek.

Rada Miejska w Tłuszczu powyższy wniosek przyjęła przy 14 głosach „za” 
i 1 głosie „wstrzymującym się”. 



Przewodniczący  Rady odczytał porządek obrad z  wprowadzonymi  powyżej 
zmianami.

Ad2.  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  międzysesyjnym 
przedstawił Burmistrz Tłuszcza Paweł Marcin Bednarczyk według załącznika nr 
5 do niniejszego protokółu.

Ad3. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej zgodnie z 
załącznikiem  nr 6 przedstawiła Pani Katarzyna Rostek, kierownik OPS i 
dokonała prezentacji multimedialnej.

Ad4. Sprawozdanie  Komendanta Komisariatu Policji w Tłuszczu  z 
działalności w 2011 roku, które stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu, 
przedstawił Zenon Maćkowiak, były Komendant Komisariatu  Policji w 
Tłuszczu.             
Następnie  podziękował Radzie i Burmistrzowi za współpracę i  wsparcie 
finansowe w 2011 roku i zwrócił się o pomoc i wsparcie dla swojego następcy 
Komisarza Dariusza Zastawnego.

Burmistrz podziękował Panu Zenonowi Maćkowiakowi za dobrą współpracę i 
działania na rzecz dobra i bezpieczeństwa gminy i wspólnie z Przewodniczącym 
Rady wręczyli kwiaty byłemu i obecnemu Komendantowi Komisariatu Policji w 
Tłuszczu. 

Pan Dariusz Zastawny, nowy Komendant Komisariatu Policji podziękował za 
miłe przyjęcie i obiecał dobrą współpracę z samorządem i dbanie o dobro i 
bezpieczeństwo gminy. 

Ad5. Protokół z XI  Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu przyjęto jednogłośnie .

Ad6 . Podjęcie uchwał :

a) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 
2012 Nr XI/114/2011 z dnia 28 grudnia 2011 roku.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały .

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/118/2012 w 
sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej  Gminy Tłuszcz na rok 2012 Nr 
XI/114/2011 z dnia 28 grudnia 2011 roku, załącznik nr 8 do niniejszego 
protokółu.
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b) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr 
XI/113/2011 z dnia 28 grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2012-2020 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/119/2012 w 
sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr XI/113/2011 z dnia 28 
grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz 
na lata 2012-2020, załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.

c) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2012.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Radny Mirosław Sobczak  zgłosił, aby w załączniku nr 3 pozycja 61,dział 900, 
rozdział 90015 § 6050 tam gdzie jest wpis : wykonanie projektu i budowa 
oświetlenia przy Kościele we Franciszkowie, uzupełnić o treść: w ulicy przy 
Kościele we Franciszkowie. 

Skarbnik Gminy zgłosiła następujące autopoprawki do załącznika  nr 3 :
- w pozycji 3 dział 010, rozdział 01010- zakup koparki wielozadaniowej plan 
jest 267 000 zł  w dochodach własnych była wpisana cała kwota, a powinno być 
50%  tj.133 500 zł i to samo w dotacjach, czyli w przedostatniej kolumnie 
należy wpisać 133 500zł ;
- również w pozycji 4 ten sam dział, rozdział i paragraf – zakup głowicy do 
czyszczenia rowów , plan jest 31 000 zł i również w dochodach własnych 
powinna być kwota 15 500 zł i w dotacjach  15 500 zł ;
- w pozycji 48dział 801, rozdział 80195, § 6060 – zakup samochodu do 
przewozu osób niepełnosprawnych z terenu gminy Tłuszcz, plan jest 140 000 zł 
i środki własne, a powinna być kwota 72 223 zł  i w dotacji 67 777 zł.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  z naniesionymi 
autopoprawkami zgaszonymi przez  radnego Mirosława Sobczaka i Skarbnika 
Gminy .    

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/120/2012 w 
sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2012 wraz z naniesionymi 
poprawkami,  załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.
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d) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu  Nr 
XI/113/2011 z dnia 28 grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2012-2020 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/121/2012 w 
sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu  Nr XI/113/2011 z dnia
28 grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Tłuszcz na lata 2012-2020, załącznik nr 11do niniejszego protokółu.

e) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2012 roku.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/122/2012  w 
sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, załącznik nr 12 do niniejszego 
protokółu.

f) w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/123/2012 w 
sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, załącznik nr 13 do 
niniejszego protokółu.

g) w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Powiatowego w  
    Wołominie.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/124/2012
w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala Powiatowego w Wołominie, załącznik 
nr 14 do niniejszego protokółu.

Pan Robert Mazur, dyrektor Szpitala Powiatowego w Wołominie podziękował 
za podjecie tej uchwały, następnie  dokonał autoprezentacji swojej osoby i 
przedstawił przebieg kariery zawodowej.
Dyrektorem Szpitala Powiatowego w Wołominie jest od 1 września 2011 roku i 
i wdraża w życie swoje pomysły związane z poprawą funkcjonalności  Szpitala .
W wyniku podjętych przez niego działań, na ukończeniu  jest już II poziom 
refunkcjonalności  oddziału ginekologicznego i neumatologicznego, a w dalszej 
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kolejności planowana jest  budowana stacji dializ i  przeprowadzenie remontu 
oddziału III wewnętrznego – nefrologii. Są to priorytety dyrektora Szpitala na 
najbliższe dwa lata i dlatego jak powiedział, Szpital jest nasz i każda pomoc jest 
potrzebna dla ratowania zdrowia i życia pacjentów. 
Koszty tych inwestycji są bardzo duże, Powiat na ten rok przydzielił środki w 
kwocie 2 mln zł i stąd prośba do samorządów o dalszą pomoc finansową. 
Dyrektor w swoich planach przyszłościowych ma także  przeprowadzenie 
remontu dwóch oddziałów tj. oddziału okulistyki i oddziału neurologii oraz 
zakup  nowoczesnego sprzętu specjalistycznego. Oprócz pomocy samorządu, 
dyrektor planuje pozyskiwać  również środki zewnętrzne unijne. 

Radna Danuta Opłotna  zapytała dyrektora, czy w Szpitalu w Wołominie 
powstanie odział chirurgii dziecięcej?

Dyrektor  odpowiedział, że jest to piękna idea i bardzo chciałby mieć taki 
oddział w Szpitalu, ale żeby otworzyć nowy oddział, potrzeba jest czterech 
specjalistów lekarzy, w tym co najmniej dwóch  chirurgów dziecięcych. Na 
oddziale specjalistycznym  potrzebna jest obsługa całodobowa i wtedy jest 
potrzeba kolejnych dwóch albo trzech lekarzy. Są to bardzo ścisłe specjalizacje. 
Do tego potrzebne jest dobudowanie oddzielnego  skrzydło lub piętra budynku, 
nie mówię o sprzęcie i o płacach  i innych kosztach, ale najważniejszą rzeczą 
jest to, żeby NFZ chciał podpisać kontrakt na takie usługi, a Fundusz nie chce 
otwierać nowych usług.
Także na dzień dzisiejszy są to bardzo duże  koszty i nie sądzę abym temu 
podołał, a chciałbym wyremontować i ulepszyć to co mam.  

Przewodniczący podziękował dyrektorowi iogłosił 10 minutową przerwę.

h) w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/27/2011 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie ustalenia oraz 
wynagrodzenia za inkaso.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Radny Mirosław Sobczak  zgłosił  wniosek:

             o wykreślenie z §1 pkt 1 projektu uchwały ostatni werset w brzmieniu:
            „ oraz w pkt 15 w kolumnie „stawka wynagrodzenia” z 11% na 15% „ 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek.

Rada Miejska w Tłuszczu powyższy wniosek przyjęła jednogłośnie.
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę wraz z naniesiona 
poprawką.

Rada Miejska w Tłuszczy przy 14 głosach „za” i 1 głosie „ wstrzymującym się” 
podjęła Uchwałę  Nr XII/125/2012 w sprawie  zmiany Uchwały Nr IV/27/2011 
Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie ustalenia oraz 
wynagrodzenia za inkaso, załącznik nr 15 do niniejszego protokółu.

i) w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego na 2012-2014 rok 
pn. „Wyzwólmy w sobie energię „ w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki . 

Przewodniczący  Rady odczytał projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/126/2012 w 
sprawie zatwierdzenia projektu systemowego na 2012-2014 rok pn. 
„Wyzwólmy w sobie energię” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki, załącznik nr 16 do niniejszego protokółu.

j) w sprawie zatwierdzenia projektu  konkursowego pn. 
„Uniwersytet Trzeciego Wieku-aktywni po pięćdziesiątce” w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/127/2012  w 
sprawie  zatwierdzenia projektu konkursowego pn. „Uniwersytet Trzeciego 
Wieku-aktywni po pięćdziesiątce” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki, załącznik nr 17 do niniejszego protokółu.

k) w sprawie zatwierdzenia projektu konkursowego pn.”Aktywni po 
     pięćdziesiątce” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
    Ludzki.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/128/2012 
w sprawie zatwierdzenia projektu konkursowego pn.” Aktywni po 
pięćdziesiątce” w ramach Projektu Operacyjnego Kapitał Ludzki, załącznik nr 
18 do niniejszego protokółu. 

l) w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 
     Tłuszczu.
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/129/2012 w 
sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Tłuszczu, załącznik 
nr 19 do niniejszego protokółu.

m) w sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001-
Tłuszcz z przeznaczeniem pod drogę gminną.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały .

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII//130/2012 w 
sprawie  nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001-Tłuszcz z 
przeznaczeniem pod drogę gminną, załącznik nr 20 do niniejszego protokółu.

n) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały .

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XII/131/2012 w 
sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej, załącznik nr 21 do 
niniejszego protokółu. 

o) Apel Rady Miejskiej w Tłuszczu w sprawie dyskryminacji 
     telewizji Trwam.

Przewodniczący Rady odczytał apel .

Rada Miejska w Tłuszczu przy 14 głosach”za”  i 1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła Apel Nr 1 Rady Miejskiej w Tłuszczu w sprawie dyskryminacji 
telewizji Trwam, załącznik nr 22 do niniejszego protokółu.

Ad7. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2011 przedstawił 
Tadeusz Groszek, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgodnie z załącznikiem 
nr 23 do niniejszego protokółu. 

Mirosław Sobczak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji  przedstawił 
sprawozdanie z działalności  Komisji w 20121roku, załącznik nr 24 do 
niniejszego protokółu.

Tadeusz Sasin, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 
przedstawił sprawozdanie z działalności  Komisji w 2011 roku, załącznik nr 25 
do niniejszego protokółu.
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Stefan Mikiciuk , Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony 
Środowiska, przedstawił sprawozdanie z działalności  Komisji w 2011 roku, 
załącznik nr 26 do niniejszego protokółu.

Dariusz Kur , Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług, przedstawił 
sprawozdanie z działalności  Komisji w 2011 roku, załącznik nr 27 do 
niniejszego protokółu.
Następnie  w imieniu całej Komisji podziękował Pani Mieczysława Kaska, 
pracownikowi Ośrodka Doradztwa Rolniczego za wkład pracy, zaangażowanie 
oraz pomoc Komisji i wręczył  kwiaty.

Pani Mieczysława Kaska  podziękowała za docenienie jej pracy i 
zadeklarowała dalszą pomoc w pracach Komisji na rzecz rolnictwa w gminie.
 
Ad 8.Interpelacje radnych, odpowiedzi na interpelacje.

Tadeusz Sasin w imieniu Członków Terenowego Koła Pszczelarzy, Sekcji 
Emerytów i Rencistów Nauczycieli oraz Członków Komitetu Obchodów 150- 
lecia Kolei Żelaznej, zwrócił się do Burmistrza o  użyczenia jednego 
pomieszczenia w budynku Muzeum po aptece na zbiory muzealne i tym samym 
zawieszenia działalności świetlicy środowiskowej OPS do czasu zakończenia 
Obchodów 150- lecia Kolei Żelaznej .   
 
Tadeusz Groszek zwrócił się do Burmistrza o udzielenie konkretnej 
odpowiedzi, kiedy zostanie podpisana umowa z Zarządem Województwa 
Mazowieckiego dotycząca projektu wodno-kanalizacyjnego, czy opracowany 
został harmonogram wykonywania poszczególnych prac. Powiedział: 
umowa o dofinansowanie wymagać będzie zrealizowania projektu w ciągu 2 lat, 
dotacja wyniesie prawie 60% , czas pracuje na naszą niekorzyść, jest prawie 
koniec lutego, a nic się nie dzieje. Obiecał Pan mieszkańcom osiedla na 
zebraniu, które odbyło się 6 sierpnia 2011 r., że prace zostaną rozpoczęte w 
2011 roku, jest luty 2012, a umowa nie jest podpisana.
Nasi wyborcy i ja jako ich reprezentant, czujemy się oszukani. Zaczynamy mieć 
duże obawy, czy aby nie wyjdzie tak jak z projektem na segregację śmieci w 
Wólce Kozłowskiej.

 Burmistrz – Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, Zebrani Goście, terminu 
podpisania umowy na dzień dzisiejszy nie jestem w stanie Państwu podać, bo 
nie znam. Z tego co wiem, dzisiaj na posiedzeniu Zarządu Wojewódzkiego 
miała być podjęta uchwała o terminach podpisywania umów. Marszałek Adam 
Struzik jak był w Chrzęsnem deklarował, że osobiście chciałby do nas 
przyjechać i tą umowę podpisać. Termin podpisania tej umowy zależy od niego, 
a nie od Burmistrza. Natomiast Panie radny ja rozumiem zaniepokojenie, ale też 
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chciałbym zwrócić uwagę na taką rzecz, że jest ulica Sasanki w Tłuszczu i tam 
było kilka rzeczy które musieliśmy prostować np. było wydane wcześniej 
pozwolenie na budowę , a następnie była wydana dodatkowo decyzja 
środowiskowa i to się np. nie spodobało Mazowieckiej Jednostce Wdrażania 
Programów Unijnych, że została naruszone procedura, trzeba było to wyjaśnić i 
między innymi z tego powodu powstały opóźnienia. To nie są opóźnienia 
spowodowane przeze mnie, lub wynikające z mojej złej woli, termin podpisania 
umów zależy tylko i wyłącznie od Marszałka Województwa Mazowieckiego. 
Jeżeli ten termin będzie ustalony, to ja poinformuje Państwa, fizycznie nie mam 
na to wpływu. 

Radny Tadeusz Groszek - niepokoją się mieszkańcy, bo padały terminy, 
zupełnie nie potrzebnie.

Burmistrz  – porozumienie było podpisane w maju ubiegłego roku i wszystkie 
dokumenty wymagane przez Mazowiecką Jednostkę uzupełniam w terminie, to 
nie jest naprawdę ode mnie zależne.

Danuta Opłotna zwróciła się z zapytaniem, czy odpowiedni wydział 
przygotował wniosek o dofinansowanie melioracji , gdyż w ubiegłym roku jako 
jedyna gmina nie skorzystaliśmy z takiej dotacji i zgłosiła, aby Gmina wystąpiła 
o taką dotację. 

Dariusz Kur zwracając się do Burmistrza powiedział: mieszkańcy Jarzębiej 
Łąki otrzymują informacje i w gazecie „ Nowy Tor „ była ta informacja czyli 
pismo skierowane przez Sołtysa Jarzębiej Łąki, że radni tj. Komisja Oświaty, 
Kultury i Zdrowia  i Komisja Rewizyjna jest przeciwna wykupieniu budynku 
PKP w Jarzębiej Łące z przeznaczeniem na świetlicę. Oczywiście co się 
okazało,  jak o tym rozmawialiśmy, to Pan Burmistrz wyjaśnił, że tam jest 
kwestia wymeldowania 2 czy 4 osób, które są tam właśnie zameldowane i to 
było 10 października, a my tak naprawdę byliśmy „za”. Taka informacja od 
mieszkańców do mnie trafiła i to  jest ewidentne jak gdyby działanie na szkodę 
radnych. Chciałbym, żeby w tym kierunku Burmistrz poczynił jakieś starania i 
sprawę uciął i zdał sprawę Radzie.
Druga sprawa która też oczywiście mnie interesuje, bo jestem z tego okręgu, 
dotyczy posiedzenia Komisji Oświaty  we wrześniu 2011r. Zostałem zaproszony 
na posiedzenie tej Komisji i tam była próba podjęcia działań przystąpienia do 
projektu : „biblioteka tysiąc”. Była tam Pani Szyszkowska, Pani Boguszewska i 
był również Sołtys z Jarzębiej Łąki i tak naprawdę też  zostało to ukrócone, 
ponieważ  lokalizacja biblioteki miała być właśnie na tym boisku w Jarzębiej 
Łące, a tam nie ma drogi dojazdowej. 
Uważam, że dokonywanie jakiś takich stwierdzeń bez podstaw, to są poszlaki.

9



Prosiłbym o sprostowanie Panie Burmistrzu, bo mieszkańcy całą winę za takie 
działania składają na radnych.

Burmistrz – Szanowny Panie radny, ja nie byłem autorem tego artykułu, jeżeli 
są jakieś uwagi, to na sali jest Sołtys z Jarzębiej Łąki i proszę sobie to 
wyjaśniać. Tak jak mówiłem na Komisji, byłem u dyrektora i powiedział że 
będą podejmowane  decyzje i wymeldują  tych mieszkańców i ja na to nie mam 
żadnego wpływu. Jeżeli Kolej ureguluje swoje sprawy, wtedy będziemy mogli 
przystąpić do działania.
Jeżeli chodzi o „ bibliotekę tysiąc”, to Pan mi odpowie, jaki ja mam wpływ na 
to, kiedy Kolej nam sprzeda budynek. Tak samo jeździłem w tej sprawie do 
dyrektora, podział trwa, w tej chwili jest planowana rewitalizacja tej linii do 
Ostrołęcki  i oni wszelkie prace wstrzymują. Teraz mówienie w ten sposób, żeby 
Burmistrz coś uciął, ukrócił,  też mi się wydaje nie w porządku.  

Dariusz Kur – to nie znaczy, że ja wkładam kij w mrowisko, bo te mrówki się 
rozejdą, tylko jeżeli wychodzą takie informacje, twierdzi się, że to właśnie Rada 
jest przeciwna jakimkolwiek działaniom i wkłada się ten przysłowiowy kij w 
mrowisko, to ustalmy jakieś zasady.

Burmistrz – proszę to sobie wyjaśnić z Sołtysem.

Radny Dariusz Kur  - chodzi o to, że Pan Burmistrz popiera takie działania 
Sołtysa .

Ad9. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.

Włodzimierz Romański, Sołtys z Jarzębiej Łąki – ja mam konkretne pytanie, 
w którym momencie Pan radny stwierdza jakąś nieprawidłowość czy 
przekłamanie. Jestem gotowy to jakby opowiedzieć przed Wysoką Radą. Jakich 
faktów to dotyczy, Pan Burmistrz powiedział, że byliśmy u dyrektora i niestety 
czekamy na jakieś decyzje, co dalej z tym budynkiem się zrobi, a problem 
rozpoczął  się  od tzw. boiska i cała ta historia, ta burza rozpętała się od boiska, 
do którego niestety nie ma drogi dojazdowej, niestety zostały wykonane prace 
na tym gruncie i to jakby nikomu nie przeszkadzało na tamtą chwilę, że jakby te 
pieniądze można było wyłożyć i głównie ten artykuł dotyczył tego, a potem w 
ramach  jakby rekompensaty, można było ten problem mieszkańców rozwiązać 
właśnie w taki sposób, że ten budynek jakby jest żadną wartością dla Kolei i 
działka o powierzchni 1400 m 2  z wydzieloną drogą dojazdową rozwiąże 
problem do placu gminnego, tym samym być może dać szansę, żeby zbudować 
plac zabaw dla dzieci właśnie po tej stronie, na tej działce. Ja pisałem do 
Państwa radnych o rozważenie tego i oczekiwałem odpowiedzi, co w związku z 
tym zostało podjęte .
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Przewodniczący Rady  - wie Pan przecież, że Rada rozważała ten wniosek, ale 
wie Pan również o tym, że nie mógł być rozpatrzony, ponieważ tam są 
zameldowani ludzie i nie można przenieść budynku z ludźmi.
Czy są jeszcze jakie pytania?

Ad10. Zamknięcia obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 
Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu 

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:
Bożena Brzozowska  
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